
 

 

 
 
 

Z Á P I S 
  

                                   z  jednání kolegia děkana  
                                              dne 12. ledna 2011 

 
 
 
Přítomni: 

 
 
 
prof. Ing. Bohumil Vybíral, CSc., Ing. Monika Kostrová, RNDr. Jan Kříž, Ph.D., 
PhDr. Michal Musílek, Hana Čejková 

Omluveni:  
  
Program: 1) Informace o kolegiu rektora 

2) Výroční zpráva UHK 
3) Dlouhodobý záměr 
4) Elektronické nástěnky kateder 
5) Kontrola hodnocení kvality základních činností na UHK 
6) Pravidla hodnocení vědecké a publikační činnosti 
7) Operační program na podporu vysokého školství 
8) Různé 

 
 

K bodu 1) – Informace o kolegiu rektora 

Pan děkan podal informace o průběhu kolegia rektora, které proběhlo minulý týden.  

 

K bodu 2) – Výroční zpráva UHK 

Je třeba dodat podklady pro výroční zprávu UHK. Je třeba vytvořit výroční zprávu PřF. Paní 

prorektorka poslala osnovu a jednotné tabulky k vyplnění.  Podklady paní proděkance je 

třeba dodat do 10. 2. 2011.  

 

K bodu 3) – Dlouhodobý záměr 

Dlouhodobý záměr 2011 – 2015 je třeba vytvořit a nechat schválit do 31. 3. 2011. Bude ho 

projednávat Akademický senát PřF a Vědecká rada PřF.  

 

K bodu 4) – Elektronické nástěnky kateder 

Elektronické nástěnky budou fungovat od letního semestru. Dále budou fungovat 

elektronické dokumenty, elektronické odkazy. 

 

 



K bodu 5) - Kontrola hodnocení kvality základních činností na UHK 

Do jednání kolegia rektora, tj.  2. 2. 2011, je nutno mít připravené sdělení o kontrole v roce 

2011. Hodnotit by se měla Výzkumná, umělecká tvůrčí a publikační činnost, dále organizační 

činnost a poskytování služeb, pedagogická činnost. Plán kontroly stanoví katedry. 

K bodu 6) – Pravidla hodnocení vědecké a publikační činnosti 

Do jednání kolegia rektora, tj.  2. 2. 2011 předložit pravidla hodnocení vědecké a publikační 

činnosti. Hodnocení výkonů je třeba přenést na katedry, nikoliv na jedince. Kdo nepublikuje, 

bude více učit, i nad svůj úvazek) – dr. Kříž. 

K bodu 7) – Operační program na podporu vysokého školství 

Je vypsán projekt na podporu vysokého školství – budou 3 vlny, první vlna je do 11.2.2011, 

cca 2 miliardy Kč (možno navýšit až o 1 miliardu Kč). Vhodné podat jeden projekt za celou 

fakultu – proděkani dr. Kříž a dr. Musílek. 

K bodu 8) – Různé 

Paní tajemnice bude rozesílat dopisy o vyplacených odměnách jednotlivým pracovníkům. 

Pan děkan konstatoval, že v zásadách a pravidlech financování na VŠ není zohledněn vznik 

nové fakulty, případně studijních programů. Dále oznámil, že na zahraniční jazykové stáže by 

měli jet pracovníci Katedry biologie. 

Pan proděkan Kříž oznámil, jaké jsou požadavky na zařazení časopisu do recenzovaných – 

sdělí více na poradě vedoucích kateder. 

 

 

Zapsala: Ilona Lankašová   
prof. Ing. Bohumil Vybíral, CSc.  

pověřený výkonem funkce děkana PřF UHK 
 

 


